

lasfera



CUBE PLANTED



RESPECT TRADITION, RETHINK DESIGN

CUBE PLANTED

100% UNIQUE

100% LIGHT

100% ATMOSPHERE

Unsere neuartige Kollektion PLANTED hebt Licht und Raumbegrünung auf eine noch nie dagewesene ästhetische Bühne:

- PLANTED verbindet den Nutzen der wohltuenden Wirkung der Grünpflanze mit einer stimmungsvollem Raum- oder Funktionsbeleuchtung.
- eine ausgeklügelte LED-Technik ermöglicht es, das System PLANTED unabhängig vom Tageslicht im Raum zu positionieren. Die Pflanze erhält dadurch eine funktionale Wachstumsbeleuchtung oder kann als atmosphärische Beleuchtung im Garten genutzt werden.
- Die ausgewählten Formen der Leuchten und die Auswahl an Größen und Materialien ermöglichen einen unabhängigen Einsatz im Innen- und Außenbereich.

Zurzeit umfasst die Kollektion PLANTED die Leuchte SOPHIE und CUBE in verschiedenen Größen.

Our new PLANTED collection raises light and interior plant arrangements to an unprecedented aesthetic level.

- *PLANTED combines the beneficial effects of green plants with an atmospheric space or functional lighting.*
- *Ingenious LED technology allows the PLANTED system to position the plant in a room regardless of daylight, to provide functional growth lighting, or to provide atmospheric lighting in the garden.*
- *The chosen concept for the lights and a selection of sizes and materials enables independent use with applications and stems both inside and outside.*

Currently, the PLANTED collection includes various sizes of the SOPHIE and CUBE lights.





RESPECT TRADITION, RETHINK DESIGN



MOOD LIGHT...



Light Tower



RESPECT TRADITION, RETHINK DESIGN



White



Corten



Black



Material



GREEN OFFICE



Raumteiler



1300 mm



380 mm

1600 mm



380 mm

1900 mm



380 mm

Dimension



Mobil Remote



Grow LED function



Longterm watering
by Hydro-profi-line



Acoustic panel
by EchoJazz

Technical Options



Standing

Pending

Optional plants

lasfera

www.lasfera.de

lasfera Design & Vertriebs GmbH & Co KG · Frankenstr.55 · 50858 Cologne · Germany
+49 221 97247550 · info@lasfera.de